
梅窩學校 

85 周年校慶  

填色繪畫比賽 章程  

 

 

主辦單位：梅窩學校 

 

目的：為慶祝梅窩學校 85 周年，並鼓勵學生發揮創意，培養對藝術的興趣及技能 

 

參賽形式： 

參加者須為參加表格上的圖案填色及加上設計，顏料不限。 

 

參賽組別： 

幼稚園親子組 (K1-K3) 

 

參賽資格及規則： 

1. 凡於本港就讀的以上組別學生，均可報名參加。 

2. 參賽作品須為原創，每位參賽者只可遞交一份作品； 

3. 所有比賽結果及獲獎名次，評審委員有最終決定權； 

4. 參賽表格可自行影印；  

5. 參賽作品概不發還，作品的作者及所屬學校及作品的版權相關者，同意給予

本活動主辦機構就該作品的使用權，包括複製、記錄、刊登、出版、贈閱展

覽、推廣、上載及廣播等用途；  

6. 比賽章程如有未詳盡之處，主辦機構保留最終解釋權利；  

7. 截止日期：13.11.2024 (星期三)  

8. 遞交作品方法：請將作品郵寄或親自交至「大嶼山大地塘村梅窩學校」，信封

面請註明「梅窩學校八十五周年校慶填色比賽」。 

 

評審準則：  

色彩運用、美術技巧、構圖及個人創意風格  

 

頒獎安排：  

比賽結果將於十一月中旬公布，得獎名單將上載本校網頁 (www.mws.edu.hk)。 

本校將以電郵或電話通知得獎者，頒獎典禮設於2024年11月24日(星期日)本校舉行的

「梅窩學校85周年校慶開放日」，詳情將於稍後通知各得獎者。  

 

查詢：  

如有查詢，可致電 2984 8461 與校務處周小姐聯絡。 

http://www.mws.edu.hk/


   

 

報名表格(歡迎自行列印) 

學生姓名：                  性別：男/女   年齡：       就讀學校：                   

就讀班級：        家長姓名：                       聯絡電話：                    

設計：六年級  王豐同學 



Mui Wo School 

85th Anniversary Celebrations 

Colouring Competition 

Regulations 

Objective:  

To celebrate the 85th Anniversary of Mui Wo School and to encourage students to 

develop their creativity, interest and skills in art. 
 

Participation Form: 

Participants are required to fill in  the colours and add designs to the patterns on the entry 

form, and there is no restriction on the colours. 
 

Groups:  

Kindergarten Parent-Child Category (K1-K3) 
 

Eligibility and Rules: 

1. All students of the above categories studying in Hong Kong are eligible to apply.  

2. All entries must be original and each participant can only submit one entry.  

3. The Jury has the final decision on the results of the competition and the prizes to be 

awarded. 

4. Entry forms can be photocopied.  

5. Entries will not be returned. The authors of the entries and their schools, as well as the 

copyright holders of the entries, agree to grant the Organiser the right to use the entries 

for the purposes of reproduction, recording, posting, publication, complimentary 

exhibition, promotion, uploading, broadcasting, etc. If any details of the rules and 

regulations are not provided in the Competition Rules, the Organiser will not be 

entitled to the use of the entries. 

6. The Organiser reserves the right to give final explanation on any unspecified aspects of 

the competition rules. 

7. Deadline: 13.11.2024 (Wed) 

8. Method of Submission: Please send the entries by post or in person to ‘Mui Wo 

School, Tai Tai Tong Village, Mui Wo, Lantau Island’ with ‘Mui Wo School 85th 

Anniversary Colouring Competition’ on the envelope. 
 

Judging Criteria: 

Colour usage, artistic skills, composition and personal creative style. 
 

Prize Presentation Arrangement:  

The results of the competition will be announced in mid-November and the list of winners 

will be uploaded to our website (www.mws.edu.hk). Winners will be notified by email or 

telephone. The prize presentation ceremony will be held at the ‘Mui Wo School 85th 

Anniversary Open Day’ to be held on 24 November 2024 (Sunday), details of which 

will be announced to the winners in due course. 
 

Enquiry: 

For enquiries, please contact Miss Chow of the School Office at 2984 8461 

http://www.mws.edu.hk/


   

 

Entry form (Can be photocopied) 

Student’s name：                  Sex：M / F  Age：      School：                    

Class：        Parent’s name：                    Contact number：                    

Designed by: Wong Fung (P.6) 


